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Geachte bestuurders, 

 

Op het Sportpark Nylân spelen diverse ontwikkelingen die we middels deze brief 

met u willen delen. In deze brief lichten we graag de ontwikkelingen en het 

verdere proces toe. Wij hopen u voldoende mee te kunnen nemen in onze 

overwegingen en in het feit dat er afwegingen zijn gemaakt waarbij de belangen 

van de diverse verenigingen zo veel als mogelijk zijn meegenomen.  

 

Sportpark Nylân is een van de grotere sportparken van de Gemeente 

Leeuwarden waar dagelijks diverse verenigingen en sporten samenkomen. 

Hoewel het park (zeer) intensief wordt gebruikt en zowel de gemeente als bv 

SPORT zijn best doet om de verenigingen te faciliteren binnen de huidige 

(financiële) mogelijkheden, zijn er de afgelopen jaren enkele uitdagingen en 

knelpunten naar voren gekomen. De verenigingen groeien, maar het park groeit 

niet mee. Langere (extreem) natte periodes en extreem droge periodes als 

gevolg van de klimaatverandering, hebben invloed op de bespeelbaarheid van de 

natuurgrasvelden. Daarnaast is er een groeiende behoefte aan verlichting voor 

trainingen en wedstrijden in de avonden.  

 

In dit kader hebben wij de afgelopen jaren diverse verzoeken en wensen 

ontvangen van de verenigingen. Bovendien heeft SC Cambuur aangegeven op 

zoek te zijn naar een geschikte trainingslocatie dicht bij hun nieuwe stadion, 

om optimaal gebruik te maken van de nieuwe faciliteiten die in het stadion 

worden gecreëerd. Sportpark Nylân komt na een uitgebreide analyse en 

afweging als enige mogelijke locatie naar voren.  

 

We beseffen ons dat met de komst van SC Cambuur de capaciteitsproblemen 

niet makkelijker oplosbaar zijn geworden. Daarom willen we met een 

grootschalige aanpak van het park, de capaciteit voor het verenigingsgebruik 

optimaliseren. Gezamenlijk met bv SPORT is gekeken naar hoe we dit kunnen 

gaan invullen.  

 Aanpassingen Sportpark Nylân en komst SC Cambuur  
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Met deze wensen en behoeften in gedachten, presenteren wij de volgende 

renovatie- en uitbreidingsplannen die in 2025 zullen worden uitgevoerd: 

 

• Hoofdveld LVV Friesland: 

o Renovatie tot een kunstgrasveld met kurk-infill. 

o Plaatsing van verlichting rondom het veld. 

o Hoofdgebruik door LVV Friesland, met medegebruik door andere 

verenigingen. 

 

• Huidig B-veld LVV Friesland: 

o Renovatie tot een hybride natuurgrasveld.  

o Plaatsing van hekwerk en verlichting rondom het veld. 

o Exclusief gebruik als trainingslocatie voor Cambuur. 

 

• Grindpaden bij LVV Friesland: 

o Renovatie tot bestrating. 

 

• Grindpaden bij MKV: 

o Renovatie tot bestrating. 

o Inspectie en gedeeltelijke vernieuwing van het hekwerk. 

 

• Voetbalveld achter Pallas: 

o Renovatie tot een kunstgrasveld met mineralen-infill. 

o Plaatsing van hekwerk en herplaatsing van verlichting. 

o Hoofdgebruik door Leeuwarder Zwaluwen, met medegebruik 

door andere verenigingen. 

 

De exacte planning van deze werkzaamheden wordt binnenkort duidelijk. In 

week 26 vindt het eerste overleg plaats met betrekking tot de renovatie van de 

velden. Wij streven ernaar de planning voor de start van het nieuwe 

voetbalseizoen met alle verenigingen van Sportpark Nylân te kunnen delen. Na 

de bouwvak zullen de gemeente en bv SPORT een overleg plannen met de 

betrokken verenigingen om de tekeningen, plannen en de planning te 

bespreken. Bv SPORT blijft het aanspreekpunt voor de verenigingen rondom dit 

proces. 

 

Wij vertrouwen erop u hiermee voor nu voldoende te hebben geïnformeerd.  

 
Met vriendelijke groet, mede namens bv SPORT, 
 

 
 
Gijs Jacobse  
 
Wethouder Sport 
Gemeente Leeuwarden  
 

 


